
PROTOKÓŁ Nr 30/16

z posiedzenia Komisji  ds.Organizacyjnych, Społecznych i Obywatelskich
Rady Gminy Mielnik w dniu 19 grudnia 2016r.

Lista obecności członków Komisji w załączeniu do protokołu.

W posiedzeniu Komisji udział wzięli:

1. Pan Eugeniusz Wichowski - Wójt Gminy
2. Pan Piotr Wysockii - Sekretarz Gminy
3. Pani Małgorzata Joanna Szymańska - Skarbnik Gminy
4. Pan Tomasz Gorochowicz - Kierownik Referatu Infrastruktury  i  

   Rozwoju w UG Mielnik
5. Pani Halina Mirowska - Kierownik GOPS

Obradom Komisji przewodniczył Pan Piotr Szpakowski – Przewodniczący Komisji.

Porządek posiedzenia:

1. Zaopiniowanie projektów uchwał będących przedmiotem obrad XX sesji Rady Gminy
Mielnik:
1) w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2016,
2) w  sprawie  uchwalenia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania

Problemów Alkoholowych  i Narkomanii na 2017 rok,
3) w  sprawie  uchwalenia  programu  ochrony  środowiska  na  lata  2016-2019  z

perspektywą na lata 2020-2024,
4) w sprawie planu pracy Rady Gminy Mielnik na 2017 rok,
5) w sprawie uchwalenia budżetu gminy Mielnik na 2017 rok,
6) w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mielnik na lata 2017-2030.
7) w  sprawie  uchylenia  uchwały  w  sprawie  nadania  statutu  Urzędowi  Gminy

Mielnik,
8) w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  bezprzetargowe  oddanie  w  dzierżawę

nieruchomosci gruntowych na okres powyżej trzech lat.
2. Informacja o stanie i ochronie środowiska na terenie gminy.
3. Ocena realizacji programów polityki zdrowotnej przyjętych przez Radę Gminy na lata

2015-2020.
4. Opracowanie  planu pracy komisji na 2017 rok.
5. Sprawy różne.

Do punktu 1(2).

Pan Wójt przedstawił zmiany do budżetu gminy na 2016r. Są to zmiany porządkujące budżet
przed końcem roku.

Komisja  Rady  jednogłośnie,  przy  obecności  6  radnych,  pozytywnie  zaopiniowała
projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2016.

(w zał. na str...............prot.)
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Do punktu 1(2).

Pani Kierownik Gminnego Osrodka Pomocy Społecznej w Mielniku przedstawiła projekt
uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych  i Narkomanii na 2017 rok.

Komisja  Rady  jednogłośnie,  przy  obecności  6  radnych,  pozytywnie  zaopiniowała
projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych  i Narkomanii na 2017 rok.

(w zał. na str...............prot.)

Do punktu 1(3).

Pan Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia programu ochrony
środowiska na lata 2016-2019 z perspektywą na lata 2020-2024.

Komisja  Rady  jednogłośnie,  przy  obecności  6  radnych,  pozytywnie  zaopiniowała
projekt uchwały w sprawie uchwalenia programu ochrony środowiska na lata 2016-2019 z
perspektywą na lata 2020-2024.

(w zał. na str...............prot.)

Do punktu 1(4).

Komisje  Rady  jednogłośnie,  przy  obecności  6  radnych,  pozytywnie  zaopiniowały
projekt uchwały w sprawie planu pracy Rady Gminy Mielnik na 2017 rok.

(w zał. na str...............prot.)

Do punktu 1(5).

Pan Wójt przedstawił i omówił budżet gminy na 2017 rok. Zamierzamy zaciagnąć kredyt na
budowę  przedszkola  w  kwocie  1  mln.800  tys.zł.  Jesli  będziemy  mieli  więcej  własnych
środków na ten cel, to kredytu weźmiemy mniej.
W  sprawie  projektu  uchwały  budżetowej  otrzymaliśmy  pozytywną  opinę  Składu
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej.

Komisja  Rady  jednogłośnie,  przy  obecnosci  6  radnych,  pozytywnie  zaopiniowała
projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Mielnik na 2017 rok.

(w zał. na str...............prot.)

Do punktu 1(6).

Skład Orzekajacy Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku wydał pozytywną opinię
o projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej  Prognozy Finansowej Gminy Mielnik na lata
2017-2030.

Pan Wójt poinformował, że obecnie nie mamy pieniędzy na naprawę zaplecza sportowego,
brak  jest  również  pozwolenia  na  budowę.  Potrzebna  jest  także  w  tej  sprawie  zgoda
Wojewódzkiego Konserwatora Przyrody.
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Budowa przedszkola zostanie prawdopodobnie zakończona w terminie. Pan Wójt uczestniczył
w szkoleniu organizowanym przez kuratorium, dotyczącym oświaty. Likwidacja gimnazjum
w Mielniku spowoduje redukcję 2 etatów nauczycielskich.

Komisja  Rady  jednogłośnie,  przy  obecności  6  radnych,  pozytywnie  zaopiniowała
projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mielnik na lata 2017-
2030.

(w zał. na str...............prot.)

Do punktu 1(7).

Pan Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie
nadania statutu Urzędowi Gminy Mielnik.

Komisja  Rady  jednogłośnie,  przy  obecności  6  radnych,  pozytywnie  zaopiniowała
projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie nadania statutu Urzędowi Gminy
Mielnik.

(w zał. na str...............prot.)

Do punktu 1(8).

Pan  Sekretarz  Gminy przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na
bezprzetargowe oddanie w dzierżawę nieruchomości gruntowych na okres powyżej trzech lat.

Komisja  Rady  jednogłośnie,  przy  obecności  6  radnych,  pozytywnie  zaopiniowała
projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  bezprzetargowe  oddanie  w  dzierżawę
nieruchomosci gruntowych na okres powyżej trzech lat.

(w zał. na str...............prot.)

Do punktu 2.

Pan  Sekretarz  Gminy przedstawił  informację  o  stanie  i  ochronie  środowiska  na  terenie
gminy.
Poinformował,  że rozstrzygnieto przetarg na odbiór nieczystości  stałych,  nadal nas będzie
obsługiwał  PUK  Hajnówkia  Cena  za  wywóz  smieci  pozostanie  na  dotychczasowym
poziomie.  Pan  Sekretarz  stwierdził,  że  w  wielu  przypadkach  śmieci  nie  są  właściwie
segregowane, jest również problem z letniakami.
Jesli  chodzi  o  przyłącza  kanalizacyjne,  to  w  Osłowie  jest  ich  34  (umowy  zawarło  24
gospodarstw), w Mielniku jest 352 przyłączy, umowy zawarło 282 gospodarstw.
W sprawie tej bedą przeprowadzane kontrole i będą podejmowane decyzje administracyjne.

Komisja Rady przyjęła do wiadomości informację o stanie i ochronie środowisaka na
terenie gminy Mielnik.

(w zał. na str...............prot.)
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Do punktu 3.

Pan  Sekretarz  Gminy przedstawił  informację  dotyczącą  realizacji  programów  polityki
zdrowotnej przyjętych przez Radę Gminy na lata 2015-2020.
Wyjaśnił radnym z jakiego powodu w roku bieżącym opóźniły się szczepienia szczepionką
przeciw grypie.

Radni  zaproponowali  rozważenie  sprawy  zakupu  defiblatora  i  umieszczenie  go  w  straży
granicznej.

Komisja  Rady przyjęła  do  wiadomości  informację  dotyczącą  realizacji  programów
polityki zdrowotnej przyjętych przez Radę Gminy na lata 2015-2020.

(w zał. na str...............prot.)

Do punktu 4.

Komisja opracowała plan pracy na 2017r. Brzmi on następująco:

1. Analiza i opiniowanie materiałów na sesje Rady Gminy-cały rok
2. Sprawy różne cały rok.

I Kwartał 2017 r.
1. Opiniowanie planów pracy samorządowych instytucji kultury na 2017 r.
2. Sprawozdanie z realizacji zadań samorządowych instytucji kultury za 2016r.
3. Przyjęcie założeń organizacyjnych dla funkcjonowania placówek

oświatowych  w gminie w  roku szkolnym 2017/2018.
4. Przyjęcie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi
5. Przyjęcie  sprawozdania  z  realizacji  programu  współpracy  z  organizacjami

pozarządowymi 
6. Sprawy bieżące.

II Kwartał 2017 r.
1. Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2016.
2. Informacja o  przygotowaniu gminy do letniego sezonu turystycznego
3. Informacja o stanie i działalności jednostek OSP na terenie Gminy.
4. Sprawy bieżące.

III Kwartał 2017r.
1. Ocena działalności oraz stanu przygotowania do pracy w roku szkolnym 2017/2018

szkoły i przedszkola.
2. Ocena przebiegu organizowanych imprez”  Dni Mielnika”,  „Muzyczne Dialogi  nad

Bugiem”.
3. Ocena działań promocyjnych i kształtowanie wizerunku gminy.
4. Informacja ostanie realizacji zadań oświatowych.
5. Sprawy bieżące.

IV Kwartał 2017r.
1. Informacja o stanie i ochronie środowiska na terenie gminy Mielnik.
2. Opracowanie planu pracy Komisji na 2018r.
3. Opiniowanie projektów uchwał  Rady Gminy Mielnik.
4. Sprawy bieżące.

Tematyka posiedzeń będzie poszerzona o tematy wymagające pilnego rozpatrzenia.
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Do punktu 5.

Pan  Franciszek  Butkiewicz zapytał  czy  trwają  jakieś  prace  związane  z  przeniesieniem
promu w Niemirowie.

Pan Wójt odpowiedział, że w sprawie tej prowadzone są działania.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała:

Elżbieta Szymańska 

      Przewodniczący Komisji

                                                                                                 Piotr Franciszek Szpakowski
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